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Dwie godziny radni w Dębowcu debatowali nad zmianami w oświacie. Przypomnijmy chodziło o podjęcie
uchwał o zamiarze przekształceń szkół w Simoradzu i Iskrzyczynie oraz o utworzeniu w obu placówkach
zespołów szkolno – przedszkolnych.
 
Wójt i część radnych przekonywali, że połączenia klas w niewielkich oddziałach dadzą oszczędności, sołtysi wiosek,
mieszkańcy mówili o oszczędnościach kosztem dzieci. W końcu przewodniczacy rady Marian Matejczuk zaapelował
do radnych o przerwanie dyskusji i określenie się w omawianej sprawie.
 
POSŁUCHAJ
 
Ostatecznie stosunkiem głosów 10 do 5 uchwały o zamianach w oświacie zostały przegłosowane. To uchwały
intencyjne, nie oznaczają jeszcze zmian od 1 września – tłumaczy radny Mieczysław Trombik. I jak dodaje –
mamy kilka miesięcy na gruntowne obliczenia i sprawdzenie czy i w jakich działach można poszukać
oszczędności. Bo pieniądze w gminie są pilnie potrzebne na chociażby wkłady własne do projektów
europejskich.
 
POSŁUCHAJ
 
Z tą argumentacją nie zgadza się radny Karol Chwastek. Jak mówi - Pół roku to za mało czasu na podjęcie
odpowiedniej decyzji w takim poważnym temacie
 
POSŁUCHAJ
 
Zdaniem Chwastka, w tym roku do szkół pójdą sześcio i siedmiolatki. Jest więc szansa, że oddziały będą miały więcej
niż dziesięć osób w klasie.
 
Jan Bacza
 
Zobacz też:
Zostawcie szkołę!
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